
  

  

Protokoll Tävlingskonferens 2025-02-09  
  
14 närvarande föreningar samt representanter från VIBF.   
Således krävs 8 röster för enkel majoritet.  

 
Deltagande föreningar:  
Arvika IBF  
BK Vålberg  
Hagfors IBS  
Hagfors IF Uddeholm  
Hertzöga BK  
Hultsberg IBF  
Karlskoga IBF  
Kristinehamns IBF  
Nordmarkens IBF  
Skattkärrs IK  
Skoghalls IBK  
Skoghalls IBK Utveckling  
Villastadens IF  
Åmåls IBK  
  

Bilaga: kallelse och motioner 

 

 1.  Mötets öppnande, upprop och fastställande av röstlängd  
Tävlingskommitténs (TK:s) ordförande Anders Nilsson hälsade deltagarna 
välkomna till årets tävlingskonferens. Därefter fastställdes röstlängd och Johan 
Carlsson, tävlingsansvarig VIBF, gick igenom dagens agenda. Han poängterade 
att tävlingskonferensen är ett rådgivande forum och inte ett beslutande. 

 
2. Motioner   

Motion 1 – Ledarlicens  
Stefan Sköld, Nordmarkens IBF, redogjorde för bakgrunden till inkommen 
motion.   



Johan Carlsson, VIBF, informerade om att ledarlicensen har funnits i Värmland 
sedan 2012/13 men det har inte funnits övergripande nationella krav där alla 
distrikt behöver göra på exakt samma sätt. Detta kommer dock att införas från 
och med nästa år, vilket innebär att det kommer att vara ett nationellt beslut kring 
vilka utbildningar som får innefattas i ledarlicensen och vilka riktlinjer som ska 
gälla. Därmed har VIBF inte mandat och möjlighet att godkänna motionen, utan 
måste avslå densamma.   

 
Motion 2 – Längre matchsäsong  

Johan Carlsson, VIBF, inledde punkten med att säga att diskussionen kring denna 
motion går tätt samman med diskussionspunkt ”seriestart”, som Nordmarken 
inkommit med.  

Pierre Malmgren, Karlskoga IBF, redogjorde för bakgrunden till inkommen motion 
och Stefan Sköld redogjorde för bakgrunden till inkommen diskussionspunkt.  

Johan Carlsson informerade om nuvarande praxis, där ambitionen är att det på 
blå nivå ska spelas 14 matcher och på röd nivå 18 matcher (kan i praktiken växla 
mellan 16-20 matcher utifrån antalet anmälda lag). Anledningen till att mängden 
matcher är 14 på blå nivå är bland annat att uppmuntra till att det ska vara möjligt 
att hålla på med flera vinteridrotter.   

Anders Nilsson, TK, meddelade att TK yrkar avslag på den första delen av 
motionen gällande blå nivå, men bifall på röd nivå, varför röstningen delades upp i 
flera olika segment, enligt nedan.  

Omröstning 1:   
  
Förslag från motionären:  
Vi vill att serierna ska inledas första helgen i oktober och avslutas sista helgen i 
mars.  

Bifall 3  
Avslag  10  

Omröstning 2:  
  
Förslag från motionären:  
Vi vill att alla serier ska omfatta 18 matcher per lag.  

Motförslag från Tävlingskommittén:  
Det ska fortsatt vara 14 matcher för lagen på blå nivå, men på röd nivå ska VIBF 
tydligare sträva mot att ha 18 matcher per lag.  

Bifall till motionärens förslag   1  
Bifall till TK:s förslag   13  

 

Motion 3 – C-lag och serietillhörighet  

Daniel Axelsson, Skattkärr, redogjorde för bakgrunden till inkommen motion.  



Anders Nilsson redogjorde för TK:s linje, där TK yrkar på avslag.  

Raimon Strömberg, Hertzöga, påpekade att när beslutet om C-lag fattades vid en 
tidigare tävlingskonferens var en av de viktigaste punkterna som alla var överens 
om just att C-lagen inte skulle få avancera.  

Kerstin Johansson, Hultsberg, påpekade att det kan bli problematiskt om C-lag får 
gå upp och i händelse av att föreningens A-lag då åker ur så kommer det att ha 
stor påverkan på upp- och nedflyttningen på tre olika serienivåer.  

 

Mötet gick till röstning med följande resultat:  

Förslag från motionären:  
Att tillåta att C-lag på herrsidan ska få avancera upp till division 4  

Bifall 2  
Avslag 12   

 

Motion 4 – Främja nivåindelning i röd serie  

Eftersom motionären inte var på plats redogjorde Johan Carlsson, VIBF, för 
inkommen motion.   

Johan Carlsson meddelade vidare att TK yrkar på avslag, utifrån att uppfattningen 
är att systemet generellt sett fungerar tillfredsställande. Det finns givetvis 
undantagsfall där systemet utnyttjas, men sedan det infördes har serierna blivit 
markant mycket jämnare. TK ser en risk med att det inkomna förslaget innebär 
mycket matematik för ledarna i de aktuella lagen samt att det föreligger en risk 
att detta skulle innebära färre lag och färre matcher för spelare. TK anser att det 
bättre att lagen hör av sig till VIBF om lag nyttjar systemet och det tas en dialog 
istället för att det klubbas ett regelverk som begränsar mer än det möjliggör.  

Bengt Johansson, Arvika, påpekade att en utmaning kan vara att vissa föreningar 
inte har tillräckligt med spelare och därmed är tvungna att flytta många spelare åt 
olika håll.  

Kerstin Johansson, Hultsberg, poängterade att det kan vara svårt att plocka 
underifrån eftersom blå nivå numera spelar 4 mot 4 och röd nivå genomförs i 
spelformen 5 mot 5.  

 

Mötet gick till röstning med följande resultat:   

Förslag från motionären:  
Att max 5 utespelare per match får flyttas från en högre nivå till en lägre.  

Bifall  0  
Avslag  14  

Förslag från motionären:  
Att spelarens ordinarie nivå avgörs i första hand av vilken serie den spelat mest 



matcher och i andra hand av den serie dit den är anmäld för att motverka att 
spelare anmäls till en för lätt serie.  

Bifall  0  
Avslag  14  

 

3. Diskussionspunkter  

Inkommen diskussionspunkt från Nordmarken angående seriestart diskuterades i 
samband med motion 2, se ovan.  
  

4. Information  
  
Johan Carlsson, VIBF, informerade om att TK kommer att skicka ut en enkät till 
alla herrseniorlag om hur många lag man anser ska spela i division 2. Detta utifrån 
att det har varit en stor utmaning med antalet lag de senaste åren. Många tackar 
nej till uppflyttning och det uppstår lägen där kval kan komma att behöva ställas 
in etc. Enkäten kommer även att innehålla frågan om huruvida U-lag bör tillåtas 
avancera upp till division 2.  

Pierre Malmgren, Karlskoga, lyfte frågan om det är möjligt att införa en regional 
serie, tillsammans med Västmanland och Örebro. Johan Carlsson svarade att detta 
varit uppe till diskussion med tränarna i div 2 herr, men att intresset då varit svalt. 
Detta är dock en möjlighet som kan utredas vidare.  

Daniel Axelsson, Skattkärr, lyfte frågan om det går att förändra reglerna kring att 
tacka nej till uppflyttning.   

Hans Lundström, TK, svarade att beslutet kring att det ska vara möjligt att tacka 
nej till uppflyttning är något som klubbades gemensamt på en tävlingskonferens 
för några år sedan och kom till på föreningarnas förslag. Innan dess kunde det 
istället komma till lägen av läggmatcher etc, vilket inte heller blev bra.  

Raimon Strömberg, Hertzöga, informerade om att fotbollen nyligen tagit beslut 
om att man endast får tacka nej en gång, inte två år i rad, och att detta kanske kan 
vara ett förslag att titta på i framtiden.  

Johan Carlsson meddelade att VIBF undersöker hur flexibla vi kan vara kring detta 
kopplat till det som numera står i de nationella tävlingsbestämmelserna om att 
lag har möjlighet att tacka nej.  

 

5. Övriga frågor  
  
Nationell organisationsutredning  
Bengt Johansson, Arvika, lyfte frågan om status i den nationella 
organisationsutredningen och om det finns risk att den påverkar 
tävlingsindelningen framöver.   



Camilla Olsson, VIBF, berättade om läget, där flera spår kring effektivisering utreds 
på nationell nivå och där Värmland är mycket aktiva i att påverka och göra vår 
regionala röst hörd. Inga beslut är fattade och distrikten har gemensamt stor 
möjlighet att påverka via det samlade röstantalet på förbundsmötet.  

 

Licensstatistik  
Johan Carlsson visade och rekommenderade den nya statistikfunktionen i ibis 
som beskriver licensutvecklingen även på föreningsnivå. Verktyget finns att hitta 
via följande länk – https://www.innebandy.se/licensutveckling  

  

Vid protokollet,  

Camilla Olsson,  
Kanslichef VIBF  
  

 

https://www.innebandy.se/licensutveckling

